
Van: +AW Griffie Albrandswaard
Aan: +AW Griffie Albrandswaard
Onderwerp: Bestemmingsplan Buijtenland van Rhoon - Graaf van Portland
Datum: donderdag 19 januari 2023 09:19:45

-----Oorspronkelijk bericht-----
Van:X
Verzonden: woensdag 18 januari 2023 12:08
Aan: X
Onderwerp: Bestemmingsplan Buijtenland van Rhoon - Graaf van Portland

Geachte X.

Via via hoorde ik dat er 23/1/2023 een openbare vergadering is over Nota zienswijze Buijtenland van Rhoon ( 
Graaf van Portland ). Ondanks dat ik niet op de hoogte  ben gehouden (waarom),wil ik hierbij de Raad 
meegeven war er gaat gebeuren in een stilte gebied waar iemand een (klein) schalig horeca wil openen. Een 
gebied van 1,5x een voetbalveld moet wijken voor Horeca,terwijl in de directe omgeving al 20 horeca 
gelegenheden zijn zoals Grandcafe's met eetgelegenheid, koffie zaken, 4 Italiaanse restaurants/afhaalzaken, 
Japanse restaurant,Surinaamse restaurant, Shoarma zaken,patatzaken met eetgelegenheid en nog diverse andere 
drank en eetgelegenheden. De aanvraag om een horeca gelegenheid te mogen openen in een stilte gebied voegt 
niets toe de behoefte hieraan, zeker niet als de verwachtingen zijn van 1200 personen op een dag ook is de 
Koedood niet berekent op een aanvulling van verkeer.

Ofschoon dat er veel weerstand is tegen Horeca in dat gebied , word alles uit de kast gehaald o.a. door ophalen 
van valse handtekeningen in de buurt om het toch door te voeren. Er zijn natuurverenigingen die in de 
omgeving grond aan kopen voor behoud van de natuur, zal bij aanname van de raad een stuk natuur om zeep 
geholpen worden. Ik vraag de raad om in te zien dat niet  geld alleen invloed mag/moet hebben, behoud van 
natuur is van veel groter belang in deze industriële omgeving.

Ik verwacht dat dit gedeeld wordt met de Raad en hoop op een uitnodiging voor de vergadering.

Mvg. X
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